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Obsah generovaný pomocí AI může být nesprávný.]Ergodiagnostika = pomoc při hledání práce pro lidi se zdravotními problémy 
Co je ergodiagnostika? 
Ergodiagnostika je vyšetření, které nebolí a není nepříjemné. 
Vyšetření, které vám pomůže najít vhodnou práci. 
Je vhodné pro lidi s problémy se zdravím. 
Pro koho je ergodiagnostika? 
Ergodiagnostika je pro lidi s fyzickým postižením. 
Například pro lidi: 
• po mrtvici 
• po úrazu 
• s bolestmi zad 
• s ortopedickými problémy 
• s revmatismem 
Pro koho ergodiagnostika není? 
Ergodiagnostika není pro: 
• lidi s duševním onemocněním 
• lidi s mentálním postižením 
• nevidomé nebo neslyšící lidi 
• důchodce 
Kdo vás vyšetří? 
Na vyšetření přijdete do speciálního centra. 
V centru s vámi pracuje tým odborníků: 
• lékař 
• ergoterapeut 
• fyzioterapeut 
• psycholog 
• sociální pracovník 
Kdo platí vyšetření? 
Vyšetření neplatí zdravotní pojišťovna. 
Vyšetření může zaplatit: 
• úřad práce 
• váš zaměstnavatel 
• vy sami 
Co vám ergodiagnostika pomůže zjistit? 
Ergodiagnostika vám pomůže zjistit důležité věci o práci: 
1. Co umíte? 
Odborníci zjistí vaše schopnosti. 
Zjistí, co zvládáte dobře. 
 2. Jakou práci můžete dělat? 
Odborníci najdou práci, která vám bude vyhovovat. 
Práci, kterou zvládnete. 
3. Je pro vás určitá práce vhodná? 
Máte vytipovanou práci? 
Odborníci zjistí, jestli ji zvládnete. 
 4. Co budete na práci potřebovat? 
Třeba budete potřebovat: 
• speciální židli 
• speciální program do počítače 
• jiný pracovní čas 
• úpravu pracoviště 
Kdy o ergodiagnostiku požádat? 
Když hledáte práci: 
Jste na úřadu práce. 
Dlouho nemůžete najít práci. 
Ergodiagnostika vám pomůže najít vhodnou práci. 
Před návratem do práce: 
Končí vám nemocenská. 
Nevíte, jestli můžete dělat stejnou práci jako dřív. 
Ergodiagnostika vám to zjistí. 
Při změně práce: 
Víte, že vaši starou práci už nemůžete dělat. 
Nevíte, jakou jinou práci byste mohli dělat. 
Ergodiagnostika vám pomůže najít novou práci. 
Pro zaměstnavatele: 
Máte zaměstnance se zdravotními problémy. 
Nevíte, jak upravit jeho pracoviště. 
Ergodiagnostika vám poradí. 
Jak se objednat? 
Chodíte na úřad práce? 
Řekněte to svému poradci. 
 Máte práci? 
Zeptejte se svého zaměstnavatele. 
Nebo se objednejte sami. 
V České republice jsou ergodiagnostická centra. 
Můžete se tam objednat. 
Najdete je když kliknete na tento odkaz:  
https://karierabezbarier.cz/mapa-ergodiagnostickych-center/ [image: ] 
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Obsah vygenerovaný umělou inteligencí může být nesprávný.]
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